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NEW QUESTION: 1You create a graphical calculation view that is based on analytic views. What
do you use to combine the data from the analytic views?A. Aggregation nodeB. Referential join
C. UnionD. Projection nodeAnswer: C

NEW QUESTION: 2A. Option BB. Option CC. Option AD. Option DAnswer: AExplanation:
ExplanationThe Microsoft Connectivity Analyzer (MCA) tool is a companion to the Microsoft
Remote Connectivity Analyzer web site. The MCA tool provides administrators and end users
with the ability to run connectivity diagnostics for five common connectivity symptoms directly
from their local computer.One of the five symptoms that can be tested using MCA is:"I can't log
on to Skype for Business on my mobile device or the Skype for Business Windows Store App" -
This test checks for the Domain Name Server (DNS) records for your on-premise domain to
ensure they are configured correctly for supporting Mobile Skype for Business clients. Also it
connects to the Autodiscover web service and makes sure that the authentication, certificate,
web service for Mobility is correctly set up.

NEW QUESTION: 3Hinweis: Diese Frage ist Teil einer Reihe von Fragen, die dasselbe Szenario
darstellen. Jede Frage in der Reihe enthält eine eindeutige Lösung, die die angegebenen Ziele
erfüllen kann. Einige Fragensätze haben möglicherweise mehr als eine richtige Lösung,
während andere möglicherweise keine richtige Lösung haben.Nachdem Sie eine Frage in
diesem Abschnitt beantwortet haben, können Sie NICHT mehr darauf zurückkommen.
Infolgedessen werden diese Fragen nicht im Überprüfungsbildschirm angezeigt.Ihr Netzwerk
enthält eine Active Directory-Domäne mit dem Namen contoso.com. Die Domäne enthält die in
der folgenden Tabelle aufgeführten Benutzer.Sie haben einen Computer mit dem Namen
Computer1, auf dem Windows 10 ausgeführt wird und der sich in einer Arbeitsgruppe befindet.
Ein lokaler Standardbenutzer auf Computer1 mit dem Namen Benutzer1 verbindet den
Computer mit der Domäne und verwendet die Anmeldeinformationen von Benutzer2, wenn Sie
dazu aufgefordert werden.Sie müssen sicherstellen, dass Sie Computer1 in Computer33
umbenennen können.Lösung: Sie verwenden die Anmeldeinformationen von Benutzer3 auf
Computer1.Erfüllt dies das Ziel?A. JaB. NeinAnswer: AExplanation:Renaming a domain-joined
computer will also rename the computer account in the domain. To do this, you need domain
administrator privileges.User3 is a domain administrator.References:
https://docs.microsoft.com/en-us/windows/security/identity-protection/access-control/active
-directory-security-groups#bkmk-domainadmins
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